
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 
 

 

 

W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki Komunalnej odbyła posiedzenie w dniu                                                                                                                                                     

19 października 2022r 

 

Komisja zajmowała się tematami zgodnie z planem pracy Komisji. 

 

1. Przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji – jednogłośnie „za” 

 

2. Zapoznano się z raportem miesięcznym pracy Straży Miejskiej, temat przedstawiła  Komendant 

Straży Miejskiej pani Beata Miś. Informację przyjęto – jednogłośnie „za” 

 

3. Analiza stanu zaawansowania programu usuwania azbestu, zgodnie z Programem usuwania 

azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Wisła na lata 2016 - 2032 

    Informację o stanie likwidacji azbestu w mieście przedstawiła Kierownik RGŚ pani Ewa Ples. 

Pani Kierownik powiedziała iż dofinansowanie z WFOŚ na likwidacje azbestu wynosi 

maksymalnie 40%. Natomiast pozostała część finansowania pozostaje w gestii gminy 60%. 

 W tej chwili obecnie Gmina nie prowadzi naboru na w/w zadanie. 

Informację przyjęto – jednogłośnie „za” 

 

4. Uchwała reklamowa – informacja o skutkach wejścia w życie, podejmowane działania, 

problemy. 

  Stan realizacji uchwały krajobrazowej przedstawiła Pani Kierownik GPN pani Agata Szarzec. 

Pani kierownik stwierdziła iż likwidacja starych reklam idzie bardzo dobrze trochę problem 

stanowią pozostawione stelaże jednak systematycznie są likwidowane. Pozostały jeszcze reklamy 

które mają pozwolenie na budowę. 

Informację przyjęto – jednogłośnie „za” 

 

5. W sprawach bieżących, Komisja zapoznała się z propozycją przydziału trzech wolnych 

mieszkań, propozycję  zaopiniowano pozytywnie. 

 

 

 

 Członkowie komisji brali udział w posiedzeniu komisji połączonych, gdzie omawiano materiały 

kierowane na sesje rady miasta. 

 

To były najważniejsze tematy, którymi zajmowała się Komisja. 

 

 

 Przewodniczący Komisji Gospodarki 

 

 

 Radny Bronisław Szalbót 


